

Results of the Ordinary General Assembly meetin (First meeting)	نتائج إجتماع الجمعية العامة العادية (الاجتماع الاول)
1. Approved the auditors 'report for the fiscal year ending 12/31/2021.	1. الموافقة على تقرير مراجعي الحسابات عن العام المالي المنتهي في 2021/12/31م.
2. Approved the Board of Directors' report for the fiscal year ending 12/31/2021	2. الموافقة على تقرير مجلس الإدارة للعام المالي المنتهي في 2021/12/31م
3. Approved the company's financial statements for the fiscal year ending 12/31/2021	3. الموافقة على القوائم المالية للشركة عن العام المالي المنتهي في 2021/12/31م.
4. Approved the absolve the Board of Directors for the financial year ending 31/12/2021.	4. الموافقة على إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن العام المنتهي في 2021/12/31م.
5. Approved the appointment of external auditors for the Company from among the candidates based on the Audit Committee's recommendation, to review and audit the quarterly financial statements (quarter 2, quarter 3, and annual financial statement of 2022 and the 1st quarter of 2023, and the determined of the auditors' remuneration and they are as follows: <ul style="list-style-type: none"> ● AlAzem, AlSudairy, AlShaikh & Partners ● El Sayed El Ayouty & Co. 	5. الموافقة على تعيين مراجعي حسابات الشركة من بين المرشحين بناءً على توصية لجنة المراجعة، وذلك لفحص ومراجعة وتدقيق القوائم المالية للربع الثاني والثالث والرابع والسنوي من العام المالي 2022م والربع الأول من العام المالي 2023م وتحديد أتعابهم ، وهم: <ul style="list-style-type: none"> ● شركة العظم والسديري وال الشيخ وشركاؤهم. ● شركة السيد العيوطي وشركاه محاسبون قانونيون.
6. Approved the Board of Directors recommendation to not distribute dividends for the year 2021.	6. الموافقة على توصية مجلس الإدارة بعدم توزيع أرباح نقدية عن العام 2021م.
7. Approved paying an amount of 900,000 riyals as remuneration to the Board members for the fiscal year ending on 31/12/2021	7. الموافقة على صرف مبلغ 900.000 ريال مكافأة لأعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 2021/12/31م.
8. Approved the business and contracts concluded between the company, M/s Cigala Trading Est and the shareholder member Mr. Yasser Youssef Naghi, Chairman of the Board of Directors, as "Indirect Interest", which are insurance policies according to the approved company policies without special conditions or benefits, and their duration is one year. As the transactions during the year 2021 amounted to 10,729,405 riyals Saudi	8. الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة ومؤسسة سقالة التجارية والتي لرئيس مجلس الإدارة الاستاذ/ ياسر يوسف ناغي "مصلحة غير مباشرة"، وهي وثائق تأمين حسب وثائق الشركة المعتمدة بدون شروط أو مزايا خاصة ومدتها سنة حيث بلغت التعاملات خلال العام 2021م 10,729,405 ريال سعودي .
9. Approved the business and contracts concluded between the company, and M/s Al-Zawaq Food Factory (the branch of M/s Cigala Trading Est) and the shareholder member Mr. Yasser Youssef Naghi, Chairman of the Board of Directors, as "Indirect Interest", which are insurance policies according to the approved company policies without special conditions or benefits, and their duration is one year. As the transactions during the year 2021 amounted to 130,238 riyals Saudi	9. الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة ومصنع الذواق للأغذية (فرع مؤسسة سقالة) والتي لرئيس مجلس الإدارة الاستاذ/ ياسر يوسف ناغي "مصلحة غير مباشرة"، وهي وثائق تأمين حسب وثائق الشركة المعتمدة بدون شروط أو مزايا خاصة ومدتها سنة حيث بلغت التعاملات خلال العام 2021م 130,238 ريال سعودي .

10. Approved the business and contracts concluded between the company and the United Youssef Mohamed Abdel Wahab Naghi Company and the member with interest, Mr. Yasser Youssef Naghi, Chairman of the Board of Directors, "Indirect Interest", which are insurance policies according to the approved company policies without special conditions or benefits and their duration is one year as the transactions during the year 2021 amounted to 3,537,257 riyals Saudi
11. Approved the business and contracts concluded between the company and Al-Mamoon Overseas Insurance Brokers Ltd. and the member with interest, Mr. Yasser Youssef Naghi, Chairman of the Board of Directors, "Indirect Interest", which is an insurance brokerage contract in the approved form with all insurance brokers that the company deals with and the commission rate varies according to the type of insurance policy, as transactions during the year 2021 amounted to 3,442,863 riyals Saudi
12. Approved the business and contracts concluded between the company and Hafil Hajj Transport Corporation and the stakeholder member Mr. Yasser Youssef Naghi, Chairman of the Board of Directors, "indirect interest", which are insurance policies according to the approved company policies without special conditions or benefits and their duration is one year as the transactions during the year 2021 amounted to 12.430.433 riyals Saudi
13. Approved the business and contracts concluded between the company and Al Andalus Company for Pilgrim Transport, and the stakeholder member Mr. Yasser Youssef Naghi, Chairman of the Board of Directors, "indirect interest", which are insurance policies according to the approved company policies without special conditions or benefits and their duration is one year as the transactions during the year 2021 amounted to 11.175 riyals Saudi
14. Approved the business and contracts concluded between the company and Rahal National Services Company Limited, and the stakeholder member Mr. Yasser Youssef Naghi, Chairman of the Board of Directors, "indirect interest", which are insurance policies according to the approved company policies without special conditions or benefits and their duration is one year as the transactions during the year 2021 amounted to 11.704 riyals Saudi
15. Approved the business and contracts concluded between the company and the Saudi Dairy and Food Company and the
10. الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وشركة يوسف محمد عبد الوهاب ناغي المتحدة والتي لرئيس مجلس الإدارة الأستاذ/ ياسر يوسف ناغي مصلحة غير مباشرة فيها ، وهي وثائق تأمين حسب وثائق الشركة المعتمدة بدون شروط أو مزايا خاصة ومدتها سنة حيث بلغت التعاملات خلال العام 2021م 3,537,257 ريال سعودي .
11. الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وشركة المأمون عبر البحار وسطاء تأمين المحدودة والتي لرئيس مجلس الإدارة الأستاذ ياسر يوسف ناغي "مصلحة غير مباشرة"، وهي عقد وساطة تأمين بالصيغة المعتمدة مع كافة وسطاء التأمين الذين تتعامل معهم الشركة وتختلف نسبة العمولة حسب نوع وثيقة التأمين حيث بلغت التعاملات خلال العام 2021م 3,442,863 ريال سعودي .
12. الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة ومؤسسة حافل لنقل الحجاج والتي لرئيس مجلس الإدارة الأستاذ/ ياسر يوسف ناغي "مصلحة غير مباشرة"، وهي وثائق تأمين حسب وثائق الشركة المعتمدة بدون شروط أو مزايا خاصة ومدتها سنة حيث بلغت التعاملات خلال العام 2021م 12,430,433 ريال سعودي .
13. الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وشركة الأندلس لنقل الحجاج والتي لرئيس مجلس الإدارة الأستاذ/ ياسر يوسف ناغي "مصلحة غير مباشرة"، وهي وثائق تأمين حسب وثائق الشركة المعتمدة بدون شروط أو مزايا خاصة ومدتها سنة حيث بلغت التعاملات خلال العام 2021م 11,175 ريال سعودي .
14. الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وشركة رجال الوطنية للخدمات المحدودة والتي لرئيس مجلس الإدارة الأستاذ/ ياسر يوسف ناغي "مصلحة غير مباشرة"، وهي وثائق تأمين حسب وثائق الشركة المعتمدة بدون شروط أو مزايا خاصة ومدتها سنة حيث بلغت التعاملات خلال العام 2021م 11,704 ريال سعودي .
15. الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة والشركة السعودية لمنتجات الألبان والأغذية والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ أحمد محمد المرزوقي "مصلحة غير مباشرة"، وهي وثائق تأمين حسب وثائق الشركة المعتمدة بدون شروط أو مزايا خاصة ومدتها سنة حيث بلغت التعاملات خلال العام 2021م 9,969,931 ريال سعودي .

<p>stakeholder member Mr. Ahmed Muhammad Al-Marzouqi "indirect interest", which are insurance policies according to the approved company policies without special conditions or benefits, and their duration is one year, as transactions during the year 2021 amounted to 9,969,931 riyals Saudi</p> <p>16. Approved the business and contracts concluded between the company and the Gulf Insurance and Reinsurance Company and the shareholder members Mr. Khalid Saud Al-Hassan and Mr. Raafat Attia Al-Salamouni "indirect interest", which are re-insurance transactions without conditions or special benefits and their duration is one year, as transactions during the year 2021 amounted to 2,739,303 riyals Saudi.</p> <p>17. Approved the business and contracts concluded between the company and the AXA Cooperative Insurance Company and the shareholder members Mr. Khalid Saud Al-Hassan and Mr. Raafat Attia Al-Salamouni "indirect interest", which are re-insurance transactions without conditions or special benefits and their duration is one year, as transactions during the year 2021 amounted to 43,343Saudi riyals</p>	<p>16. الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وشركة الخليج للتأمين وإعادة التأمين والتي لأعضاء مجلس الإدارة الأستاذ/خالد سعود الحسن والأستاذ/ رأفت عطية السلاموني "مصلحة غير مباشرة"، وهي تعاملات إعادة تأمين بدون شروط أو مزايا خاصة ومدتها سنة حيث بلغت التعاملات خلال العام 2021م 2,739,303 ريال سعودي.</p> <p>17. الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وشركة اكسا للتأمين التعاوني والتي لأعضاء مجلس الإدارة الأستاذ/خالد سعود الحسن والأستاذ/ رأفت عطية السلاموني "مصلحة غير مباشرة"، وهي تعاملات إعادة تأمين بدون شروط أو مزايا خاصة ومدتها سنة حيث بلغت التعاملات خلال العام 2021م 43,343 ريال سعودي.</p>
---	--